
 

TURISTIČKA ZAJEDNICA GRADA PULE,  Forum 3, Pula 

NADZORNI ODBOR 

Pula, 17.08.2016. 

ZAPISNIK 

sa 6. sjednice Nadzornog odbora Turističke zajednice Grada Pule održane 17. kolovoza 2016. godine s 

početkom u 14 sati u prostorijama Zajednice, Forum 3, Pula. Prisutni su članovi Nadzornog odbora 

Rossana Matejčić Miljević i Veljo Šumberac te predsjednica Gordana Tripković. Ostali prisutni: 

direktorica Sanja Cinkopan Korotaj i zapisničar Eleonora Stojković. 

Predsjednica NO Gordana Tripković utvrdila je da sjednici prisustvuje svi članovi Nadzornog odbora  te 

da postoji većina za donošenje pravovaljanih odluka.  

 Za sjednicu je predložen i usvojen sljedeći  dnevni  red: 

1. Usvajanje zapisnika s 5. sjednice,  

2. Izvještaj o ostvarenju aktivnosti i financijskom poslovanju  TZ Pule u 

periodu 01.01.-30.06.2016. godine,  
 

Predloženi Dnevni red sjednice prihvaćen je jednoglasno bez primjedbi. 

 

Ad 1)  

Zapisnik sa 5. sjednice Nadzornog odbora usvojen je u predloženom tekstu. 

 

Ad 2)  

Predsjednica Nadzornog odbora istakla je da su na vrijeme dostavljeni svi materijali: Izvještaj o ostvarenju 

aktivnosti i financijskom poslovanju za prvih šest mjeseci 2016.g., bruto bilanca i izvještaj o prihodima i 

rashodima neprofitnih organizacija te Prilog uz financijski izvještaj. Kako je sve iscrpno obrazloženo, 

predlaže da se direktorica ukratko osvrne na Izvještaj. 

 

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj –  istakla je da je u privh šest mjeseci ostvareno 1% više noćenja 

turista što je s obzirom na vrijeme, održano nogometno prvrenstvo i raspored praznika, dobar rezultat. 

Zanimiljivost je povećanje dolazaka gostiju iz Velike Britanije za 33% što je do sada bilo zbog festivala 

Outlook i Dimensions, a sada se vraćaju i u drugom periodu za što vjeruje da je razlog i promocija koju su 

odradili ovi festivali. Prihodi od boravišne pristojbe veći su za 1%, a od članarine manji za 14% što je pad 

prema promjeni stope u Zakonu o turističkoj članarini. Aktivnosti su odrađene prema planu. Održan je 

festival Visualia plus prezentacije ovog festivala na trgovima Ljubljane, Trsta, Rijeke i Zagreba.  

Postavljene su dvije svjetlosne instalacije u Art zoni Kandler. Inače, je projekt uređenja Art zone Kandler 

u izradi što je dogovoreno sa Gradom od kojeg ćemo dobiti 100.000 kn, a planira se uređenje i unificiranje 

te zone.  

Na pitanje Gordane Tripković da li će se uređivati i fasade, direktorica je odgovorila da za sada neće već 

je naglasak na uređenju izloga, reklama, unificiranom osoblju i sl. 



Dani antike  održani su prema planu i programu, nastavlja se sa ljetnim sajmom obrtnika kao i zajedničke 

aktivnostima s trgovinama te gastro manifestacije sa ostalim turističkim zajednicama južne Istre. Za 

manifestacije je dodatno izvan plana odobreno preko 276 tisuća kuna.  

Sa Društvom vodiča i Arheloškim te Povijesnim muzejom pokrenut je novi proizvod Breakfast tura koja 

obuhvaća razgled grada koji započinje tradicionalnim istarskim doručkom. S Društvom vodiča održava se 

stalna komunikacija za izmjene i poboljšanja. 

 

Rossana Matejčić Miljević – istakla je da su gosti jako zadovoljni ovom turom jer im daje priliku da uz  

ugodno druženje i razgovor probaju nešto tradicionalno, uz to dobe i ulaznice za Arenu, Sveta srca i 

Kaštel, a kreće se iz Doma hrvatskih branitelja i cijena je 115 kn. Na pitanje Gordane Tripković da li su 

kombinirani razni jezici, odgovara potvrdno jer su angažirana tri vodiča, za talijanski, engleski i njemački 

jezik, a po potrebi mogu i na drugim jezicima.  

 

Veljo Šumberac – smatra da su gosti ovime zadovoljni jer su to male stvari koje su posebne. 

 

Direktorica je nastavila sa izvještajem o aktivnostima. Održan je Bloomsday,  nastavlja se sa angažiranjem 

gladijatora, ponovno su zaposleni djelatnici u Lučkoj kapetaniji na naplati boravišne pristojbe. Osim što je 

više potrošeno za manifestacije, smanjena su i sredstva koja smo dobili od HTZ-a tako da je umjesto 80 

tisuća kuna kako je planirano za festival Visualia odobreno samo 20 tisuća, a za Dane antike nisu uopće 

odobrena sredstva. Zbog navedenih odstupanja bit će potreban rebalans financijskog plana. Također, za 

sljedeću godinu najavljeno je smanjenje turističke članarine za još 5% što će biti dodatna poteškoća u 

planiranju i poslovanju. 

 

Gordanu Tripković zanima da li se nastavlja s projektom Hrvatska 365, na što je direktorica odgovorila da 

je to zamrlo. G. Tripković je mišljenja da je teško produžiti sezonu u ljetovalištima gdje se odmor veže uz 

more i sunce. Za rad zimi bilo bi potrebno više poticaja i subvencija jer se krajem ljetne sezone sve 

zatvara zbog neprofitabilnosti. Premda joj se čini da Pula dobiva sve više gostiju u vansezoni kao grad 

povijesti, zbog obilaska spomenika. 

 

Direktorica ističe da fale agencije koje bi radile specifične ponude na nivou Istre za avio goste kao što bi 

bio promotivni paket na temu antike od Pule do Umaga svaki tjedan, jer jedan TZ to ne može sam 

realizirati. 

 

Rossana Matejčić Miljević primjećuje nevezano za avio goste da je u predsezoni bio veći broj gostiju iz 

regije Friuli zbog promocije festivala Visualia kao odjek malih akcija u susjedstvu. 

 



Veljo Šumberac smatra da se na vansezonu gleda na način da pokriva dohodak i bude zanimljivo  

dovoljnom broju ljudi. Ističe i tvrđave kao specifičnu ponudu koju niti jedan drugi grad nema za što 

direktorica kaže da je moguće jedino sa sredstvima europske unije. 

Direktorica smatra da je porast gostiju u Puli u vansezoni ostvaren zahvaljujući agencijama kao što su 

air.bnb i booking.com za što su otvoreni apartmani i hosteli u gradu. 

 

Veljo Šumberac moli pojašnjenje kod prihoda od donacija od jedinica lokalne uprave, što direktorica 

pojašnjava da je uplata Grada za projekte.  

 

Predsjednica Gordana Tripković – zaključuje da je poslovanje obavljano u skladu s propisima, sredstva su 

trošena prema planu te da nema nepravilnosti.  

 

Nadzorni odbor prihvatio je prijedlog Izvještaja o aktivnostima i financijskom poslovanju  TZ Pule u  

periodu 1.1.-30.06.2016. godine o čemu će sačniti izvještaj i uputiti ga Turističkom vijeću i Skupštini. 

 

Sjednica je završena u 15 sati. 

 

Zapisničar         Predsjednica 

Eleonora Stojković               Gordana Tripković 


